

2014 年 1 月 29 日「評估及制定長遠體育政策」諮詢會

回條 Reply Slip

「評估及制定長遠體育政策」諮詢會

2014 年 1 月 29 日(星期三) 上午 11 時正 香港中區立法會道 1 號立法會綜合大樓 502 室

Consultation Forum on “Evaluating and formulating a long-term sports policy”

Wednesday 29 January 2014 11 am at Rm 502, Legislative Council Complex, 1 Legislative Council Rd., Central, H.K.

本人樂於出席上述諮詢會。 I will be pleased to attend the above consultation forum.

本人未克出席。 I will not be able to attend.

本人未克出席，但會派機構代表_____出席上述諮詢會。

I will not be able to attend but _____ from our organization will attend the above consultation forum.

本人未克出席，但就有關議題意見如下：

I will not be able to attend and my opinion on the wording of the motion as below:

出席者資料 Participant information

Title 名銜: Prof. 教授 / Dr. 博士 / Ms. 女士 / Mr. 先生

Name 姓名: (Last Name 姓氏) _____ (First Name 名字) _____

Organization 機構: _____

Position 職位: _____

Contact Address 聯絡地址: _____

Telephone 電話: _____ Fax 傳真: _____ E-mail 電郵: _____

請於 2014 年 1 月 27 日前回覆至 Please reply by 27 January 2014 傳真 Fax: 26684104 電郵 email: fkmaoffice@gmail.com

附註 Remarks:

閣下在本回條內提供的個人資料，將只供馬逢國立法會議員辦事處用作舉辦活動事宜。

The personal information provided in this reply slip will be used by the Office of F.K.MA for matters relating to the Companies Ordinance rewrite exercise.